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El vicepresident primer de l’FCF ha rebut un guardó durant la 7a Nit de l’Arbitratge

Català pels seus 50 anys d’afiliació del CTA.

La Nit de l’Arbitratge Català és una gala molt especial per a tots aquells col·legiats que

la temporada anterior han aconseguit un ascens i, per aquest motiu, se’ls premia per

l’esforç i el treball realitzat. Durant aquest acte, cada any s’entreguen uns guardons

amb molta càrrega emotiva. Un és per a tots aquells àrbitres que porten 25 anys al

Comitè Tècnic d’Àrbitres, i l’altre per a les persones que celebren, ni més ni menys, que

50 anys d’afiliació al CTA.

En la 7a edició ha estat homenatjat el vicepresident primer de la Federació Catalana

de Futbol, Josep Llaó, juntament amb Josep Maria Baraldés, Francesc Casajuana,



José María Enríquez, Eduard Pérez i Jaume Teixidó. “Vaig decidir ser àrbitre perquè

m’agradava molt el futbol, però com que era un jugador molt dolent vaig encaminar

aquesta inquietud futbolística cap a l’arbitratge”, ha explicat el vicepresident primer,

Josep Llaó, durant el vídeo que s’ha emès en aquesta gala.

És evident que l’arbitratge ha evolucionat molt positivament respecte fa cinquanta

anys, i no només en la preparació física i tècnica dels col·legiats, sinó també en el

comportament de la grada vers la figura de l’àrbitre. Llaó rememora la seva època, en

la qual “hi havia camps molt difícils, i quan vaig deixar l’arbitratge vaig pensar que havia

tingut molt valor d’anar a segons quins llocs. Ara encara també hi ha algun camp on

l’àrbitre ha d’anar amb empenta perquè es pressiona molt. Penso, però, que la cultura i

l’educació, a nivell general, ha millorat molt respecte aquelles èpoques. I és que estem

parlant de molts anys enrere”.

El món del futbol s’ha anat professionalitzant i els àrbitres no són una excepció.

“Sabem que tots ho volem fer molt bé, però els àrbitres també poden tenir errors. Per



això crec que l’arbitratge actual i el futur cada vegada es farà millor”, ha conclòs Josep

Llaó.

Durant la Nit de l'Arbitratge 2019, Llaó ha explicat que “és un orgull que el CTA de

l’FCF hagi tingut aquest preciós gest de reconèixer aquells que portem més de 50 anys

afiliats. Vull agrair al president Joan Soteras per la seva aposta ferma pel CTA i la seva

estima envers aquest col·lectiu. També m’agradaria recordar les paraules que un dia

em va dir Andreu Subies, ex president de l’FCF i actual vicepresident de la RFEF,

encoratjant els àrbitres i lloant la seva sensacional tasca. Des d’aquí encoratjo els

àrbitres més joves perquè s’esforcin al màxim i gaudeixin d’aquesta meravellosa

professió”.
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